
 
 
 
 
Nätverksmöte för Skaraborgs Kommunala Aktivitetsansvar 16/5-18  
 

• Reflektioner/info kring förmiddagens möte gällande ”En skola för 
alla”. Ser olika ut hur mycket/lite som KAA-representanter 
kommer att vara engagerade i de olika projekten. Mycket olika 
idéer – finns bland många kommuner en önskan om att ta ett 
samlat grepp kring frågor som närvaro/frånvaro, övergång mellan 
grundskola – gymnasium mm.  
Ekonom och administratör för projektet är tillgängliga för frågor 
som berör ifyllande av de olika dokumenten.   
 
Genomgång av blankett; ”Uppföljning” f.d. ”Rutin för köp av 
gymnasieplats” (finns på 
https://utbildningskaraborg.se/sv/skolpersonal/blanketter/) 
Önskvärt att även Elevhälsa och SYV på gymnasieskolorna har 
kännedom om denna blankett.  

 
• IST/IKE – ligger under antagningskansliet utifrån att det från 

början fanns ett behov av ett gemensamt system gällande den 
Interkommunala Ersättningen (fakturorna mellan kommunernas 
skolor).  
Petra är ny på kansliet ska jobba istället för/med Frida.  
Bjuda in till träff/information/utbildning 26/9 förmiddag 
tillsammans med ekonomerna som sköter det. 
GDPR – IST/IKE är ”säkrad”.  
Fråga – är listorna offentliga? Frågan har ställts men svar inte 
inkommit.  
Support: skaraborgike@skovde.se – Petra och Anita besvarar 
frågor som ställs via denna.   

https://utbildningskaraborg.se/sv/skolpersonal/blanketter/
mailto:skaraborgike@skovde.se


Hemsidan: finns information, guide mm här som Frida uppdaterar 
regelbundet.  
Finns mycket funderingar/frågor kring kodningar generellt.  
 

• Övriga frågor: 
Drogpolicyn på skolorna – hur ser den ut?  
Lyfta denna fråga i rektorsgruppen. 
Ska det finnas en gemensam för Skaraborg? 
 

• Nästa SKAA - nätverksmöte i samband med IKE/IST – halvdagen 
den 26 september på eftermiddagen.  
Mer info kommer i nästa inbjudan.  

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 


